
 
 

  
                     

Αρ. Πρωτ. 73/24-9-2012     

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
 

Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε το 1ο Επιστημονικό Συνέδριο στην Ελάτη. 
Διήρκησε 2 ημέρες (21-22/9/2012) και το θέμα που απασχόλησε ήταν : “Το Ορεινό Τοπίο. 
Χρήσεις και προσλήψεις ενός μεταβαλλόμενου χώρου”(πως χρησιμοποιούμε και πως 
αντιλαμβανόμαστε τον ορεινό χώρο). 
 
Ομιλητές ήταν, με την αντίστοιχη εισήγηση :  
 
Χρυσανθόπουλος Χρήστος  (Συνεργάτης Ινστιτούτου Ιστορικών Ερευνών / Εθνικό Ίδρυμα 

Ερευνών) : Η φυσιογνωμία και η διοικητική εξέλιξη των 
ορεινών οικισμών της Γορτυνίας (1832-1862). 

Παναγιωτόπουλος Δημήτρης  (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Καλλιεργώντας την 
επιστήμη και την πρακτική. Ο γεωπόνος Σπυρίδων Χασιώτης 
ως Διευθυντής του Γεωργικού Σταθμού Βυτίνας. 

Σειρηνίδου Βάσω  (Τμήμα Ιστορίας & Αρχαιολογίας / Εθνικό & Καποδιστριακό 
Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Αναζητώντας το χρήσιμο δάσος. Οι 
εκθέσεις των πρώτων δασονόμων του νέου ελληνικού 
κράτους. 

Χατζηγεωργίου Ιωάννης (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Η ποιμενική 
δραστηριότητα ως παράγοντας διαμόρφωσης και διατήρησης 
του ορεινού χώρου. 

Θανόπουλος Ροίκος (Τμήμα Γεωργικών Εκμεταλλεύσεων / Γεωπονικό 
Πανεπιστήμιο Αθηνών), 

& Μπεμπέλη Πηνελόπη  (Εργαστήριο Βελτίωσης Φυτών και Γεωργικού 
Προγραμματισμού / Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Οι 
ετήσιες τοπικές ποικιλίες της Πελοποννήσου στο χώρο και το 
χρόνο. 

Φωτιάδης Γιώργος  (Τμήμα Δασοπονίας & Δ.Φ.Π, ΤΕΙ Λαμίας) : Δυναμική των 
οικοσυστημάτων ορεινών περιοχών και επίδραση των 
ανθρώπινων δραστηριοτήτων : το παράδειγμα της Πρέσπας. 

Καρούζου Εύη  (Κέντρο Ερεύνης της Ιστορίας του Νεωτέρου Ελληνισμού / 
Ακαδημία Αθηνών) : Αγροτικές ζώνες και λιβάδια στην ορεινή 
Αρκαδία (19ος αιώνας). 

Γαρδίκα Κατερίνα  (Τμήμα Ιστορίας & Αρχαιολογίας / Εθνικό & Καποδιστριακό 
Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Ελονοσία στους ορεινούς 
πληθυσμούς. 

Μάμαλη Μαρία  (Υποψήφια διδάκτωρ, Τμήμα Ιστορίας & Αρχαιολογίας / 
Εθνικό & Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Οι 
Σφακιανοί και ο κόσμος του Bουνού κατά τη διάρκεια της 
βενετικής κυριαρχίας. 

Δημητρόπουλος Δημήτρης  (Ινστιτούτο Ιστορικών Ερευνών / Εθνικό Ίδρυμα Ερευνών) : 
Κλέφτες στα βουνά. Η πρόσληψη του βουνού ως τόπος 
διαμονής και δράσης. 

 
 



 
 
 
 
Λουλούδης Λεωνίδας (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) :  

Η Ευρωπαϊκή Αγροτική Πολιτική για τις ορεινές περιοχές. Μια 
συνοπτική παρουσίαση. 

Παπαδόπουλος Απόστολος  (Χαροκόπειο Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Ανάπτυξη και 
κοινωνικό κεφάλαιο στις ορεινές περιοχές. Παραδείγματα 
από το νομό Αρκαδίας. 

Μπεόπουλος Νίκος  (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Ορεινή ανάπτυξη. Το 
παράδειγμα του Δομοκού Φθιώτιδας. 

Κασίμης Χαράλαμπος  (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών) : Οι μετανάστες στον 
ορεινό χώρο. Το παράδειγμα μιας περιοχής της Ηπείρου. 

 
Τις εργασίες του Συνεδρίου τίμησαν, μεταξύ των άλλων, οι : 
 
Δήμαρχος Γορτυνίας κ. Γιάννης Γιαννόπουλος, 
Βουλευτής Αρκαδίας κ. Ζαχαριάς Κώστας, 
Δασάρχης Βυτίνας κα Μακαροπούλου Μαρία, 
Αντιδήμαρχοι Δήμου Γορτυνίας, κα Διαμαντοπούλου Μαρίνα, κ.κ. Καδάς Δημήτρης και 
Παρασκευόπουλος Διονύσης. 
Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου Δ. Γορτυνίας κ. Ζούνης Πέτρος. 
Δημοτικοί Σύμβουλοι Δ. Γορτυνίας κ.κ. Βογιατζής Χρήστος και Τρυφωνόπουλος Αθανάσιος, 
τέως Δήμαρχος Βυτίνας κ. Κουντάνης Κων/νος,  
Πρόεδρος Τοπικής Κοινότητας Ελάτης κ. Γιαννακόπουλος Κων/νος, 
Καθηγητές Πανεπιστημίων μεταξύ των οποίων ο υποψήφιος Διδάκτωρ του Πανεπιστημίου 
Ιωαννίνων κ. Δρίνης Γιάννης, ο οποίος και μας παρουσίασε ντοκιμαντέρ με τη ζωή της 
Δημητσάνας σήμερα. 
 
Χαιρετισμούς απηύθυναν ο Δήμαρχος Γορτυνίας, ο Βουλευτής Αρκαδίας και ο Πρόεδρος του 
Συλλόγου μας Σταθόπουλος Ι. Κώστας. 
Συντονίστρια του Συνεδρίου ήταν η Τρισεύγενη Σταθοπούλου, Γεν. Γραμματέας του Συλλόγου 
μας. 
 
Το Συνέδριο ολοκληρώθηκε, την Κυριακή το πρωί (23/9/2012), με επίσκεψη των Συνέδρων στα 
αξιοθέατα του Δήμου μας και ενώ το Σάββατο είχε πραγματοποιηθεί  επίσκεψη στο Εργαστήρι 
Ξυλογλυπτικής του Χρήστου Σιμόπουλου. 
 
Σημειώνουμε ότι βασικοί χορηγοί ήταν: ο Δήμος Γορτυνίας, το ΣΑΛΕ ΕΛΑΤΗ και επίσης ο 
Εκπαιδευτικός Όμιλος “Πόλκα – Φροέλεν”, το Κτήμα Τσέλεπου και το Κτήμα Σπυρόπουλου τους 
οποίους ευχαριστούμε θερμά και ελπίζουμε να τους έχουμε πάλι δίπλα μας στα επόμενα 
Συνέδρια. 
 
Επίσης σημειώνουμε ότι τα πρακτικά του Συνεδρίου θ’ αναρτηθούν στο Διαδίκτυο. 
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